



## Change to the range of application of CV disc brake pads 2908711 (29087 300 1 4 T7400 with steel backing plate)

The range of application of the disc brake pads stated above will in future only include the bus applications stated in the following:

- **Mercedes-Benz buses**

The article is also used on the Mercedes-Benz refuse vehicles of Econic type.

The OE approval situation for Mercedes Benz buses and refuse vehicles makes the use of the version with the steel backing plate **WVA number** 29087 redundant.

## Extension of the range of application of CV disc brake pads 2927802 (29278 300 1 4 T7400 with cast backing plate, ProTec S)

The range of application of the disc brake pad stated above will in future include the following applications:

- **BOVA buses**
- **DAF buses**
- **DAF trucks**
- **Dennis buses**
- **MAN buses**
- **Neoplan buses**
- **Setra buses**
- **Solaris buses**

Overview 2908711 (29087 300 1 4 T7400) and 2927802 (29278 300 1 4 T7400):

Application	Brake system	Article number	Material
Mercedes Benz buses Mercedes Benz Econic	Knorr SB 7000	2908711	T7400
Bova buses DAF buses DAF trucks Dennis buses MAN buses Neoplan buses Setra buses Solaris buses	Knorr SB 7000 (ProTec S)	2927802	T7400

## Änderung des Anwendungsbereich von NFZ-Scheibenbremsbelägen 2908711 (29087 300 1 4 T7400 mit Stahlbelagträgerplatte)

Der Anwendungsbereich des oben genannten Scheibenbremsbeläge umfasst zukünftig nur noch die nachfolgend genannte Busanwendung:

- **Mercedes-Benz Busse**

Eine weitere Anwendung findet der Artikel in den Mercedes-Benz Kommunalfahrzeugen Typ Econic.

Die OE Freigabesituation für Mercedes Benz Busse und Kommunalfahrzeuge macht die Verwendung der Version mit Stahlbelagträgerplatte **WVA Nummer 29087** zwingend erforderlich.

## Erweiterung des Anwendungsbereich von NFZ-Scheibenbremsbelägen 2927802 (29278 300 1 4 T7400 mit Gussbelagträgerplatte, ProTec S)

Der Anwendungsbereich des oben genannten Scheibenbremsbelag umfasst zukünftig hauptsächlich die nachfolgenden Anwendungen:

- **BOVA Busse**
- **DAF Busse**
- **DAF Truck**
- **Dennis Busse**
- **MAN Busse**
- **Neoplan Busse**
- **Setra Busse**
- **Solaris Busse**

Übersicht 2908711 (29087 300 1 4 T7400) und 2927802 (29278 300 1 4 T7400):

Anwendung	Bremssystem	Artikelnummer	Material
Mercedes Benz Busse Mercedes Benz Econic	Knorr SB 7000	2908711	T7400
Bova Busse DAF Busse DAF Truck Dennis Busse MAN Busse Neoplan Busse Setra Busse Solaris Busse	Knorr SB 7000 (ProTec S)	2927802	T7400